
Beste Tochthoekers, 
 
Weer een heel jaar voorbij……. 
Ik weet nog goed hoe ik vorig jaar omstreeks deze tijd zat te worstelen met woorden om het jaar 
2020 te beschrijven. Nu zijn we een jaar verder en zitten we helaas nog steeds opgescheept met 
Covid 19, variant nummer zoveel. Wederom moeten we onze weg vinden in een lockdown. 
Het afgelopen jaar hadden we werkbeurten die wel en dan weer niet doorgingen, 
bestuursvergaderingen werden uitgesteld en afgezegd en zelfs de Algemene LedenVergadering (ALV) 
werd voor de tweede keer op rij schriftelijk gehouden.  
Nederland maakte zich druk over het feit of we wel op tijd gevaccineerd konden worden en we 
vervolgens nog wel met vakantie konden.  We zaten met vragen als ‘wat zijn de Covid regels in het 
desbetreffende vakantieland en kunnen we dan nog terug naar Nederland als de regels spontaan 
veranderen?’ 
 
2021 is qua weer bijzonder nat verlopen waardoor veel gewassen niet geworden zijn wat ze hadden 
moeten worden. Bovendien deden ook de slakken erg hun best. Daar tegenover staat dat het 
onkruid hard uit de grond schoot. Met andere woorden, het ‘moes’ tuinieren bleef ook in 2021 een 
hobby om even te ontsnappen aan de pandemie-ellende.  
Het bestuur heeft enige tijd geleden de wens uit gesproken om het zandhok op te knappen. In de 
herfst zijn we hiermee gestart. Het vordert gestaag en op de website staan enkele foto’s van de 
voortgang. Tot nu toe zijn alleen de palen, de paalpunten, schroeven en het cement aangekocht, alle 
overige materialen zijn geschonken, 2e hands dus. De vereniging is hiermee duurzaam bezig. 
Nog steeds wordt er af en toe een rat of muis aangetroffen in de vallen van B2bluepestcontrol. Deze 
wordt vervolgens afgevoerd en de val wordt weer geprepareerd voor de nieuwe periode.  
Voor enkele wijzigingen in het huishoudelijk reglement is het toch gelukt om afgelopen oktober een 
Bijzondere Algemene LedenVergadering te organiseren. De opkomst van leden bij deze vergadering 
was bovengemiddeld met positieve reacties als gevolg. Waarvoor dank. 
De Algemene LedenVergadering (ALV) is doorgaans ook het moment om een eventueel gewijzigd 
bestuur in levende lijve aan u voor te stellen. Helaas heeft kort na deze ledenvergadering Pemmie 
Molle aangegeven direct te stoppen als bestuurslid.  
Zeer recent hebben we een hele productieve winterwerkdag gehouden. Uiteraard met koffie, thee 
en tussen de middag belegde broodjes met soep (goed geregeld en verzorgd). Ik durf wel te stellen 
dat de opkomst van enthousiaste vrijwilligers nog nooit zo groot was als dit jaar. Volgend jaar weer? 
 
Tot slot wil ik van de gelegenheid gebruik maken om alle leden van het bestuur en van het 
waterteam te bedanken voor hun inzet en tijd in het afgelopen jaar. 
 
Heel fijne feestdagen, een mooie jaarwisseling en een goede start van 2022. 
Blijf gezond. 
 
Bas Piepenbroek 
Voorzitter 
 
 


